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Banie Mazurskie, 15.10.2024 r. 

 

 

Starosta Gołdapski 

Pan Krzysztof KAZANIECKI 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Gołdapi 

Pana Piotra RANTA 

 

Z A P Y T A N I E   R A D N E G O 

 

Na podstawie art. 21 ust. 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

(Dz.U.2024.107 t.j.) składam ZAPYTANIE RADNEGO w sprawie funkcjonowania linii 

komunikacyjnej o charakterze użyteczności publicznej na trasie Gołdap – Banie Mazurskie przez 

Skocze i Żabin. 

 

UZASADNIENIE 

6 maja br. uruchomiono nową linię komunikacyjną o charakterze użyteczności publicznej 

na trasie Gołdap – Banie Mazurskie przez Skocze i Żabin. O uruchomienie tej linii zabiegałem 

jeszcze jako radny Rady Gminy Banie Mazurskie VIII kadencji – składając odpowiednie wnioski i 

prowadząc rozmowy z członkami władz Powiatu Gołdapskiego poprzedniej kadencji. Jej 

uruchomienie stanowiło ważny punkt moich propozycji wyborczych. 

Uruchomienie tej ważnej linii komunikacyjnej poprawiło istotnie istniejący stan wykluczenia 

komunikacyjnego, którym byli obarczeni mieszkańcy Powiatu zamieszkali na trasie w/wym. 

przejazdu busów. W informacji podanej na stronie internetowej Starostwa Powiatowego w Gołdapi 

w dniu 8 maja 2024 roku wskazano, iż ta linia komunikacyjna będzie kursowała do końca 

bieżącego roku kalendarzowego. Z moich rozmów z mieszkańcami Gminy Banie Mazurskie 

wynika ich oczekiwanie, że busy na tej trasie będą także kursowały w roku 2025 i latach kolejnych 

z uwzględnieniem weekendów. 

 

mailto:pawel.czyz@powiatgoldap.pl
http://www.czyzpawel.pl/


Pytam zatem: 

1. Czy w/wym. linia komunikacyjna zostanie utrzymana w roku 2025? 

2. Jakie środki są projektowane na ten cel w projekcie budżetu Powiatu Gołdapskiego na 

rok 2025? 

3. Czy Gmina Banie Mazurskie udzieliła w roku 2024 jakiegokolwiek wsparcia celowego na 

rzecz współfinansowania linii komunikacyjnej o charakterze użyteczności publicznej 

na trasie Gołdap – Banie Mazurskie przez Skocze i Żabin? 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Paweł CZYŻ 

RADNY RADY POWIATU W GOŁDAPI 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wyrażam zgodę na publikację w Biuletynie Informacji Publicznej wszystkich moich podanych danych osobowych, a także kontaktowych. 


